

温州职业技术学院

关于召开“中国-柬埔寨职业教育合作联盟 中方理事会成立暨第二次工作会议”的通知

各成员单位：

根据中国教育国际交流协会《关于邀请参加“2020年中国—东盟职业教育国际论坛暨特色合作项目成果展”的通知》，为进一步促进中柬交流，服务教育对外开放，推动联盟工作务实发展，定于8月28日（周五）下午召开“中国-柬埔寨职业教育合作联盟中方理事会成立暨第二次工作会议”。现将有关事项通知如下：

一、组织单位

指导单位：中国教育国际交流协会

柬埔寨劳动和职业培训部

主办单位：温州职业技术学院

协办单位：柬埔寨国家技术培训学院

亚龙智能装备集团股份有限公司

二、会议时间

2020年8月28日 14:00

三、参会人员

(一) 主办单位相关领导及特邀嘉宾

(二) 中柬职教合作联盟成员单位代表 1-2 人

四、会议形式及报名

(一) 会议将以线上方式进行，具体信息另行通知，请于 8 月 21 日前扫码报名。



(二) 为便于视频连线准备和工作交流，请各参会代表加入指定微信群：“中柬职教联盟线上会议群”（请扫描下方二维码）。



联系人：管娉娉

电 话：0577-86680059，15988775430

邮 箱：337949864@qq.com

附件：会议议程（暂定）

中国-柬埔寨职业教育合作联盟

中方理事会秘书处(筹)

(温州职业技术学院代章)

2020年8月12日

附件：

中国—柬埔寨职业教育合作联盟 中方理事会成立暨第二次工作会议议程 (暂定)

日期	时间	内 容
8 月 28 日	14:00 - 15:30	领导 致辞 一、温州职业技术学院领导致辞
		中方 理事 会成 立 二、审议通过《中国-柬埔寨职业教育合作联盟中方理事会章程》 三、审议通过中国-柬埔寨职业教育合作联盟中方理事会名单 四、宣布成立中国-柬埔寨职业教育合作联盟中方理事会 五、市领导讲话 六、中国教育国际交流协会领导讲话 七、柬埔寨劳工部领导讲话
		联盟 工作 报告 八、联盟中方年度工作报告及未来两年工作计划 九、联盟柬方年度工作报告及未来两年工作计划
		联盟 系列 活动 活动一：中柬职教合作联盟网站上线仪式 活动二：柬埔寨中资企业培训及技术服务签约仪式 活动三：柬埔寨师资培训中心签约及揭牌仪式 活动四：温州职业技术学院柬埔寨研究中心揭牌仪式 活动五：校企合作教材编写等资源开发项目
		会议总结

WENZHOU POLYTECHNIC

August 12, 2020

Invitation

Dear colleagues,

With the support from China Education Association for International Exchange (CEAIE), in order to further promote the pragmatic development of China-Cambodia Vocational Education Alliance, Wenzhou Polytechnic will organize *Chinese Council Establishment Conference and the 2nd Session of China-Cambodia Vocational Education Alliance* in the afternoon of August 28 (Friday). Due to the COVID-19 outbreak, the Conference will be conducted virtually, and the specific information will be further noticed.

You are cordially invited to attend the Conference, and it would be appreciated if you could confirm your participation by August 21 by scanning the following QR Code and filling out the registration form.



For more information, please kindly contact:

Ms. Guan Pingping

International Cooperation & Exchange Department, Wenzhou
Polytechnic (WZPT)

Tel: +86-577-86680059

E-mail: 337949864@qq.com

Sincerely yours,

Secretariat of the Chinese Council (preparatory)
China-Cambodia Vocational Education Alliance



Appendix: Preliminary Agenda of Chinese Council Establishment
Conference and the 2nd Session of China-Cambodia Vocational
Education Alliance

**Chinese Council Establishment Conference and the 2nd
Session of China-Cambodia Vocational Education Alliance**

Preliminary Agenda

Date	Time	Contents
August 28	Opening Speech	1. Speech by president of Wenzhou Polytechnic
	Establishment of the Chinese Council	2. Deliberating and passing <i>Chinese Council Constitution of China-Cambodia Vocational Education Alliance</i> 3. Deliberating and passing the Chinese Council List of China-Cambodia Vocational Education Alliance 4. Declaring the establishment of the Chinese Council of China-Cambodia Vocational Education Alliance 5. Speech by municipal leader 6. Speech by leader of China Education Association for International Exchange 7. Speech by leader of Ministry of Labor and Vocational Training, Kingdom of Cambodia
	Alliance Work Report	8. Annual work report and two-year work plan of the Chinese side of the alliance 9. Annual work report and two-year work plan of the Cambodian side of the alliance

		<p>Alliance Activities</p>	<p>Activity 1: Launch ceremony of China-Cambodia Vocational Education Alliance website</p> <p>Activity 2: Signing ceremony of training and technical services for Chinese funded enterprises in Cambodia</p> <p>Activity 3: Signing and opening ceremony of Cambodian Teacher Training Center</p> <p>Activity 4: Opening ceremony of Wenzhou Polytechnic Cambodian Studies Institute</p> <p>Activity 5: College-Enterprise cooperation in textbook compilation project, etc.</p>
<p>Conference Summary</p>			